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مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان خبر 
داد:

تسهیلات ویژه برای نوسازی بافت های 
فرسوده در منطقه پنج

مدیر منطقــه پنج شــهرداری اصفهــان از ارائه 
تسهیلات ویژه برای نوســازی بافت های فرسوده 
در این منطقه خبر داد.حسین کارگر با اعلام این 
خبر گفت: شــهرداری اصفهان با همکاری شورای 
اســلامی شــهر و اداره کل راه و شهرسازی برای 
احیای بافت های فرســوده اقدامات مؤثری در نظر 
گرفته است و قرار بر این است که یک طبقه مازاد 
بر کد ارتفاعی منطقه پروانه صادر شــود.او افزود: 
همچنین برای هر واحد تسهیلات وام ۴۵۰ میلیون 
تومانی با نرخ سود چهار درصد در نظر گرفته شده 
است که انتظار می رود سرمایه گذاران و شهروندان 
برای کســب اطلاعات بیشتر به شهرداری مراجعه 
کننــد و اقدامــات لازم برای نوســازی بافت های 
فرسوده را انجام دهند.مدیر منطقه پنج شهرداری 
اصفهــان با اشــاره به اقدامات جدی شــهرداری 
اصفهان در راستای هوشمندسازی خدمات صدور 
پروانه ســاختمانی اظهارکرد: شهروندان می توانند 
http://my.isfahan. از طریق نشــانی اینترنتی

ir/ وارد سامانه هوشــمند توسعه شهری اصفهان 
شــوند و تمام مراحل و اقدامات مربوط به پروانه 
را به صورت الکترونیکی رؤیت کنند.او خاطرنشان 
کرد: در سامانه هوشــمند توسعه شهری اصفهان 
ارتفاعات هر پلاک در هر پهنه قابل مشاهده است 
و بر اساس آن شــهروندان می توانند بدون نیاز به 
مراجعــه حضوری تمام مراحــل و اقدامات پروانه 
ســاختمانی را تا مرحله ارجاع پرونــده به واحد 
محاســبات به صورت الکترونیکی پیگیری کنند.

کارگر با اشــاره به تحقق شــعار »در خانه پروانه 
بگیرید« با اجرای سامانه هوشمند توسعه شهری 
اصفهان، افزود: شــهروندان با وارد کردن شــماره 
ملک و بلوک خود در ســامانه می توانند اطلاعاتی 
از قبیل میزان تراکم تعلق گرفته به پلاک و میزان 
ارتفــاع مجــاز را دریافت کنند که پــس از ثبت 
درخواست، مسئولان در حوزه شهرسازی مراحل 
اولیــه و بازدید را انجــام می دهند و پس از صادر 
شدن دســتور تهیه نقشه، شهروندان می توانند به 
قسمت محاسبات دسترســی پیدا کرده و فاکتور 

محاسباتی را رؤیت کنند.

تسریع روند اجرای پروژه های شهر در 
گروی همراهی دستگاه های خدمات 

رسان است
رئیس کمیسیون حقوقی و نظارت شورای اسلامی 
شــهر کرج گفت: تسریع در روند اجرای پروژه های 
مختلــف عمرانی در گروی همراهی دســتگاه های 
خدمات رسان است. سید مرتضی اعتصامی بر لزوم 
افزایش تعامل مشــترک ادارات خدمات رســان با 
مجموعه مدیریت شهری تأکید کرد و اظهار داشت: 
به منظور ارائه هرچه بهتر خدمات به شــهروندان با 
تعامل بیشتر بین دستگاه های خدمات رسان زمینه 
خدمت رسانی شایسته برای شهروندان فراهم شود.

رئیس کمیسیون حقوقی و نظارت شورای اسلامی 
شهر کرج بابیان اینکه اعضای شورای اسلامی شهر 
به عنوان نمایندگان مردم در پارلمان شهری وظیفه 
سیاســت گذاری برای توسعه و پیشــرفت شهر را 
بر عهده دارند، افزود: در این میان تعامل مســتمر 
میان ادارات خدمات رســان  موجــب  تحقق این 
مهم می شود.اعتصامی بابیان اینکه بیشتر مراجعات 
مردمی به شورای اسلامی شهر مربوط به هماهنگی 
مدیریت شهری با دستگاه های خدمات رسان است، 
تأکید کرد: تعامــل و هماهنگــی ادارات خدمات 
رسان با مجموعه شورای اسلامی شهر و شهرداری  
تا حدود زیادی موجب شناسایی و رفع نقاط ضعف 
و قوت در سطح شــهر خواهد شد.وی خاطرنشان 
کرد: اگر ادارات خدمت رسان با یکدیگر هماهنگی 
کامل داشته باشند؛ امر خدمت رسانی تسریع شده 

و بسیاری از هزینه ها کاهش می یابد.

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری 
کرمانشاه خبر داد؛

جانمایی ایستگاه موقت کارگران فصلی 
در شهر کرمانشاه

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری کرمانشاه 
از جانمایی ایستگاه موقت کارگران فصلی در شهر 
کرمانشــاه خبر داد.امیر حیدریان اظهار کرد: باید 
در فصول ســرد سال برای کارگران ساختمانی که 
در کنار جاده ها ســرما را تحمل می کردند، کاری 
صورت می گرفت. وی افــزود: این نیروها به دلیل 
شــرایط جوی و آب و هوای گرم و سرد سالانه با 
مشــکلاتی در فعالیت روزانه خود روبه رو هستند 
تلاش شد با این جانمایی در شرایط نسبتاً بهتری 
آنهــا بتوانند فعالیت روزانه خــود را انجام بدهند.

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری کرمانشاه 
تصریــح کرد: با توجــه به اینکــه امکاناتی نظیر 
ســرویس بهداشتی، صندلی، سایبان و..، در پارک 
»فــدک« نزدیک پل ولایت مهیا بــود این مکان 
برای اســتقرار کارگران فصلی در نظر گرفته شده 
و از طرفی بلوار طاق بســتان یکی از گذرگاه های 
پرتردد شهر اســت.حیدریان گفت: تعداد زیادی 
کارگــر ســاختمانی داریــم که معمــولاً صبح ها 
در مســیرهای مختلفی همچــون تقاطع ولایت، 
میدان نــواب و.. تجمع می کننــد. وی بیان کرد: 
ساماندهی کارگران ســاختمانی و فصلی از سطح 
معابر، میادین و گذرگاه های شهر کرمانشاه یکی از 
ضروریات هویت بخشی به مشاغل و تبیین اهمیت 

آن ها در ساماندهی مشاغل شهری است.

خبر

کشت گیاهان دارویی کم آب برَ در منابع 
طبیعی کرمانشاه توسعه می یابد

رئیــس اداره بهره بــرداری اداره کل منابع طبیعی و 
آبخیزداری اســتان کرمانشاه از توسعه کشت گیاهان 
دارویی کم آب برَ در منابع طبیعی استان خبر داد. وحید 
عزیزی با بیان اینکه امسال سهمیه استان برای کشت 
گیاهــان دارویی کم آب برَ در عرصه های منابع طبیعی 
استان 7۰۰ هکتار در نظر گرفته شده، ابراز امیدواری 
کرد: با مشارکت بهره برداران این هدف گذاری محقق 
شود. عزیزی افزود: سال گذشته کشت گیاهان دارویی 
را در ســطح ۵7۰ هکتار از عرصه های منابع طبیعی 
استان داشتیم.رئیس اداره بهره برداری اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری اســتان کرمانشاه با بیان اینکه 
کشــت گونه های کم آب برَ بعد از نخستین بارش های 
پاییزی آغاز خواهد شد، گفت: بعد از شروع بارندگی ها 
کشــت این گیاهان در یک بازه زمانی یک ماهه انجام 
خواهد شد. وی با بیان اینکه کشت گیاهان دارویی در 
تمامی شهرســتان های استان اجرا خواهد شد، افزود: 
اجرای این پروژه علاوه بر اینکه تاثیر زیادی در تقویت 
معیشت بهره برداران دارد، در احیا و غنی سازی مراتع 
نیز اثرگذار اســت.عزیزی با اشاره به برنامه ریزی برای 
توسعه کشــت 17 گونه گیاهی دارویی و خوراکی در 
معــرض انقراض در منابع طبیعی اســتان، گفت: این 
گونه های گیاهی شامل کنگر، آوندول، ریواس، آویشن، 
علف گاوزبان، آنغوزه و... اســت. وی در ادامه هدف از 
توسعه کشت گیاهان دارویی را حفظ ذخیره گاه های 
این گونه هــای گیاهی عنوان و افزود: در تلاشــیم با 
توســعه کشــت گیاهان خودرو از انقراض گونه  های 

گیاهی در معرض خطر جلوگیری کنیم.

 انجام کشت نشایی کلزا
 برای نخستین بار در خراسان شمالی

معاون بهبود تولیدات گیاهی ســازمان جهاد کشاورزی 
خراسان شمالی از انجام کشت نشایی کلزا برای نخستین 
بار در این اســتان خبر داد.حمید نامور در گفت و گو با 
ایســنا، اظهار کرد: برای اولین بار در این اســتان کشت 
نشایی کلزا در سطح 1۸ هکتار انجام شده است.وی در 
ارتباط با مزیت های اجرای این طرح گفت: در واقع نشاء 
این گیاه در داخل گلخانه تولید شده؛ بنابراین احتیاجی 
بــه دو مرتبه آبیاری اول ندارد و صرفه جویی در مصرف 
آب یکی از مزیت های اصلی اجرای این طرح است.نامور 
افزود: از ســوی دیگر نشاهای مورد نظر در فاصله دو تا 
سه سانتی متر کشت می شــود این در حالی است که 
در کشــت بذرهای کلزا در زمین های کشاورزی بذرها 
در فاصله 1۰ تا 1۵ ســانتی متری کشت می شوند.وی 
ادامه داد: از سوی دیگر تولید این نشاها در شرایط کنترل 
شده هستند در نتیجه اگر کشت هم به تاخیر افتاد باز 
هم می توان آن را در زمین کشــاورزی کشت کرد.این 
مقام مســئول تصریح کرد: کشت نشاها در زمین های 
کشــاورزی به صورت ردیفی صورت می گیرد در نتیجه 
با آبیاری قطره ای می توان سطح سبز خوبی داشت.وی 
تاکید کرد: از سوی دیگر بذور پوچ در کشت های نشایی 
وجود ندارد، بنابراین کشت استانداردی انجام خواهد شد 
و در نتیجه میزان تولید افزایش خواهد یافت.معاون بهبود 
تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی خراسان شمالی 
خاطرنشان کرد: اما از آنجاییکه باید این نهال ها در زمین 
کشــت شوند نیاز به کارگر زیادتری است و حجم کار را 

افزایش می دهد.

جهاد کشاورزی گلستان اعلام کرد؛
قیمت انواع برنج ایرانی در بازار 

گلستان/ طارم به 100 هزار تومان رسید
سرپرســت معاونت توســعه بازرگانی جهاد کشــاورزی 
گلستان، قیمت انواع برنج در بازارهای این استان را اعلام 
کرد.حســین پهلوانان با اشــاره به نرخ انواع برنج در بازار 
گلســتان اظهار کرد: در حال حاضر قیمت هر کیلوگرم 
برنج طارم محلی اعلی حدود 1۰۰ هزار تومان در بازارهای 
گلســتان به فروش می رسد، همچنین برنج شیرودی به 
قیمت ۵۰ تــا ۵۲ هزار تومان، فجر پرمحصول کیفی هر 
کیلوگــرم ۶۵ تا 7۰ هزار تومــان و برنج پر محصول ندا 
حدود ۳۶ هزار تومان در سطح بازار استان خرید و فروش 
می شود.سرپرست معاونت توسعه بازرگانی جهاد کشاورزی 
گلستان با اشاره به اینکه قیمت برنج دم سیاه نیز بر اساس 
کیفیت محصول و کشش بازار بین ۹۰ تا 1۰۰ هزار تومان 
به فروش می رسد، تصریح کرد: همچنین قیمت شلتوک 
طارم نیز در بازار حدود ۴۵ تا ۵۰ هزار تومان، شــیرودی 
۲۳ هزار تومان، فجر ۳۳ هزار تومان و ندا ۲۲ هزار تومان 
فروخته می شود.همچنین معاون بهبود تولیدات گیاهی 
سازمان جهاد کشاورزی گلستان نیز از کشت برنج در ۶۹ 
هزار و ۳۰۰ هکتار از اراضی استان گلستان طی سال جاری 
خبر داد.به گفته محمدرضا عباسی، برداشت برنج تا پایان 
مهر در اســتان ادامه دارد و پیش بینی می شود ۴۳۰ هزار 

تن شلتوک از مزارع استان برداشت شود.

خبر

همدلی| رئیس ســازمان شــیلات ایران با 
اشاره به اینکه ۲۲ استان در زمینه پرورش 
ماهیــان خاویــاری فعالیت دارنــد، گفت: 
اگر می خواهیم به افق بالاتر برســیم باید 
وارد بازار تخصصی شــویم و خودمان را با 
تطبیق  جهانی  بازارهــای  اســتانداردهای 
دهیــم، زیرا نمی توانیم به صورت ســنتی 

وارد بازار حرفه ای و تخصصی شویم.
سید حسین حسینی در آیین افتتاح نشست 
تخصصی دو روزه پرورش دهندگان ماهیان 
خاویاری کشور که در بندرانزلی برگزار شد، 
اظهار کرد: صنعت شــیلات بسیار گسترده 
اســت و امروزه که امنیت کشورها به بحث 
آب و غذا گره خورده صنعت پرورش آبزیان 

هم باید مورد توجه باشد.
وی توجه به پرورش آبزیان و توســعه این 
صنعــت آن هم در شــرایطی که تنش آبی 
امکان توســعه برای تولیــد پروتئین های 
دیگر را کمتر به ما می دهد را مهم برشمرد 
و افزود: در این شرایط این صنعت می تواند 
بسیار مفید باشــد و البته توجه به موضوع 
دانش در حوزه آبزی پروری که متناسب با 
الگوی پرورش باشــد نیز بسیار مهم است و 

نباید از آن غافل بود.
معاون وزیر جهاد کشــاورزی گفت: از یک 
میلیون و ۲۵۹ هزار تن تولید آبزیان، 7۰۲ 
هــزار تن در حوزه صید و ۵۵7 هزار تن در 
حوزه آبزی پروری اســت و به جز ۵۸ هزار 
تن تولید میگو بقیه آبزی پروری ها در حوزه 

آب های شیرین و داخلی است.
رئیس سازمان شــیلات ایران تصریح کرد: 
علاوه بــر افزایش بهره وری، مکانیزه کردن 
اســتخر ها و مزارع پــرورش در آب های 
شــیرین، افزایش تولید در واحد ســطح و 
توســعه عمودی که در سیاست ها و برنامه 
هــای تحولی شــیلات قــرار دارد، باید با 
حرکــت از آبزی پروری در آب های داخلی 
به آبزی پروری ساحلی و استفاده از سواحل 
و دریاهــا و با بهره بردن از آب های شــور 
بتوانیم در حوزه ســرمایه گذاری درون زا و 

مردمی استفاده کنیم.
وی با بیان اینکه با احتســاب جزایر، سهم 
کشــور از ســواحل ۵۸۰۰ کیلومتر است، 

افزود: می توان از این فرصت برای توســعه 
فعالیت های شیلاتی استفاده کرد و اگر می 
خواهیم بــه موضوع امنیت غذایی بپردازیم 
باید سهم آبزی پروری را نیز در آن ببینیم 
که از جملــه مزایای آن عــلاوه بر کاهش 
تولید گازهای گلخانــه ای، کم آب بر بودن 
در حــوزه تولید پروتئین نیــز در آن قابل 

توجه است.
حسینی تصریح کرد: بر اساس گزارش فائو 
در ســال ۲۰۲1، ۴۹ درصد از سهم تجارت 
جهانــی پروتئین در حــوزه آبزیان بود که 
نشــان از تمایــل بازار جهانی به ســمت و 
سوی آبزیان دارد و باید همان طور که بشر 
برای تامین غذا به ســمت کاشت، داشت و 
برداشــت رفت امروز به سمت آبزی پروری 

برویم.
وی با تاکید بر اینکه علاوه بر تفکر جهادی 
که در ذهن بهره برداران، ســرمایه گذاران 
و فعالیــن این عرصه وجــود دارد موضوع 
مهــم بعدی توجــه به دانــش بنیان بودن 
در این عرصه اســت، افزود: تاریخ شــیلات 

ســابقه طولانی دارد ولی بیشــترین میزان 
تولید در نیم قــرن اخیر اتفاق افتاده و این 
نشان از تجربه خوب بهره برداران است؛ هر 
موقع در اجرا رشد کردیم و تحول داشتیم 
در کنــار آمــوزش و تحقیقــات و ترویج و 
مطالعات متخصصیــن در حوزه تحقیقات، 
بیوتکنولوژی و مبارزه با آفات و بیماری ها 

و واکسیناسیون بوده است.
معاون وزیر جهاد کشــاورزی با اشــاره به 
اهمیت توجــه به زنجیــره ارزش در کنار 
باید  اتفــاق  این  تولیدکننــدگان، گفــت: 
نهادینه شــود و به توسعه اقتصادی مباحث 
شیلاتی کمک کند، تولید کننده نمی تواند 

بدون نگاه به بازار کار خود را پیش ببرد.
حســینی با بیان اینکه زمانی ۳۲ هزار تن 
میگــو به بازارهای چین صــادر می کردیم، 
ادامــه داد: اکنون تمام آبــزی ها از جمله 
ماهیان خاویاری، گوشت خاویاری، گرم آبی 
و سردآبی و پرورشی جزو فهرست صادرات 

به این کشور قرار گرفته است.
وی با تاکید بر اینکه اگر می خواهیم به افق 

بالاتر برسیم باید وارد بازار تخصصی شویم و 
خودمان را با استانداردهای بازارهای جهانی 
تطبیق دهیم، افزود: نمی توانیم به صورت 
سنتی وارد بازار حرفه ای و تخصصی شویم.

رئیس ســازمان شــیلات ایران با اشاره به 
اینکه یک قرن از تکثیر ماهیان خاویاری در 
ساحل گیسوم می گذرد و این بیوتکنولوژی 
ارزشمند اســت و ما به آن دست یافتیم و 
حتما باید پیشــران در این حوزه باشــیم، 
عنوان کــرد: طــی دو ماه اخیــر در زابل 
استحصال خاویار داشتیم و در حال حاضر 
در بیش از ۲۲ اســتان ماهیــان خاویاری 
پرورش پیدا می کند و این نشــان می دهد 
که غیــرت ایرانی ها نمی گذارد این برند و 

نشان زمین بماند.
حســینی تاکید کرد: نیاز اســت تا سرعت 
را افزایــش دهیــم و تولید را بــالا ببریم و 
نگذاریم ســایر کشورها سرعت خودشان را 
بــه ما تحمیل کنند و لذا لازمه این کار این 
است که یک تشکل قوی در استان ها برای 

پیشرفت این صنعت ایجاد شود.

رئیس سازمان شیلات ایران عنوان کرد 

پرورش ماهیان خاویاری در ۲۲ استان

با مشارکت آستان قدس رضوی، ســرمایه گذاران چینی و 
حمایت و پشــتیبانی وزارت امور خارجــه و وزارت اقتصاد 
دولت ســیزدهم، قرارداد احداث مرکز بین المللی لجستیک 

در منطقه ویژه اقتصادی سرخس به امضاء رسید.
مالــک رحمتی، قائم مقام تولیت آســتان قدس رضوی در 
مراســم امضای این قرارداد، با تشکر از حمایت های وزارت 
امــور خارجه و وزارت اقتصاد اظهار کرد: مرکز لجســتیک 
بین المللــی منطقه ســرخس بــا محوریت ایجاد ســایت 
کانتینری در زمینی به وسعت ۳۵ هکتار با ظرفیت تخلیه، 
بارانــداز و بارگیری ۵۰۰ کانتینر در هر شــبانه روز و ۶۶۰ 
هزار TEU )واحد شــمارش بار کانتینر( در ســال احداث 

خواهد شد.
 ایجاد سایت تهاتر کالا و ســاخت شهرک بزرگ 

صنایع 
وی ادامــه داد: فاز نخســت اجرای این طــرح که مربوط 
به حوزه احداث و راه اندازی اســت، بــا ۴۰۰ میلیون یوان 
ســرمایه گذاری اولیه آغاز خواهد شد. در فاز دوم نیز ایجاد 
ســایت تهاتر کالاهــای ایران و چین و در فاز ســوم ایجاد 
شــهرک بزرگ صنایع با مشارکت ســرمایه گذاران چینی 

تعریف شده است.
قائم مقام تولیت آســتان قدس رضوی بیان کرد: ایجاد این 
پارک لجستیکی می تواند ظرفیت ترانزیتی مرز سرخس را 
در ســال اول به بیش از ۲۰ میلیون تن در سال برساند که 
با این اتفاق علاوه  بر ارزآوری، شــاهد ایجاد بستری مهم به 
منظور توسعه و اشتغال در شمال شرق کشور خواهیم بود.

در ادامه مهدی صفری، معاون دیپلماســی اقتصادی وزارت  
امور خارجه ایجاد زیرســاخت های لازم برای توســعه توان 
و ظرفیــت ترانزیــت در مناطق ویژه اقتصــادی را یکی از 
اساســی ترین و مهم ترین سیاســت های دولت ســیزدهم 
برشــمرد و اظهار کــرد: پــروژه بزرگ پارک لجســتیک 
بین المللی در منطقه ویژه اقتصادی ســرخس، نمونه ای از 
فعالیت های موفق در دولت سیزدهم است که دو وزارتخانه 
مهم امور خارجه و اقتصاد، با همکاری آستان قدس رضوی 

این موضوع را پیگیری کرده و به سرانجام رساندند.
وی ضمن اعلام حمایت و پشــتیبانی کامل دولت از ایجاد 
کریــدور چیــن و اروپا از طریق ســرخس گفــت: تعیین 
تعرفه هــا، صدور ویزای رانندگان ناوگان حمل و نقل، ایجاد 

زیرســاخت های لازم و ارائه خدمات گمرکی، چهار محوری 
اســت که با هماهنگی کامل بین کشورهای طول مسیر از 
جمله قزاقستان، تاجیکســتان، ازبکستان و ترکمنستان در 
حال انجام اســت و این روند تا حصــول نتیجه کامل ادامه 

خواهد داشت.
 هدفگذاری تحقق ۲۰ میلیون تن ترانزیت

معــاون دیپلماســی اقتصــادی وزارت امــور خارجــه به 
هدفگذاری های انجام شــده در این همکاری ها نیز اشاره و 
تصریح کرد: امیدواریم بتوانیم از این طریق ایجاد و تقویت 
این کریــدور، ظرفیت ۲۰ میلیون تنی ترانزیت از مســیر 

چین- سرخس-ترکیه به طور کامل محقق شود.
در ادامــه علی فکری، معــاون وزیر اقتصــاد و رئیس کل 
سازمان ســرمایه گذاری و کمک های اقتصادی و فنی ایران 
نیز، پروژه ایجاد مرکز بزرگ لجستیک بین المللی در منطقه 
ویژه اقتصادی ســرخس را یکی از نمونه کارهای موفق در 
دولت ســیزدهم برشمرد و گفت: در این پروژه با هماهنگی 
دولت، هدایت سرمایه گذار خارجی به سرمایه پذیر قابل اتکا 

و اعتماد، یعنی آستان قدس رضوی انجام شده است.
به گزارش روابط عمومی آســتان قــدس رضوی، با امضای 
ایــن قرارداد که با حضور مالــک رحمتی، قائم مقام تولیت 
آســتان قدس رضوی، مهدی صفری، معاون دیپلماســی 
اقتصادی وزارت امور خارجه و ســرمایه گذار چینی صورت 
گرفت، بزرگ ترین مرکز و پارک لجســتیکی و کانتینری از 
طریق کریدور جنوبی چین به اروپا در منطقه ویژه اقتصادی 

سرخس فعال خواهد شد.

با مشارکت آستان قدس رضوی، سرمایه گذاران چینی و حمایت و پشتیبانی وزارت امور خارجه

ساخت مرکز لجستیک بین المللی در منطقه ویژه اقتصادی سرخس کلید خورد

استاندار فارس گفت: عشایر قشر مولد و زحمتکش جامعه 
هســتند و کشــور وابســته به فعالیت های آنها است اما 
حقوقشان را به اندازه شایستگی و آنگونه که باید نتوانسته 
ایم ادا کنیم.اشــتغال و مســکن دو اولویت اصلی عشایر و 

روستاییان است.
محمد هادی ایمانیه در همایش روز روستا و عشایر در شیراز 
افزود: سیاست کلی نظام آنچه که منطبق با قانون اساسی، 
فرمایشــان امام راحل )ره(، رهبر معظم انقلاب، اسناد بالا 
دستی و همچنین برگرفته از اعتقادات دینی ما است توجه 
به روستائیان و عشایر است. وی ادامه داد: بر همی اساس، 
رویکردی که دولت سیزدهم و رئیس جمهور تحت نظارت 
رهبر معظم انقلاب و بر اساس دستورات ایشان دارد توجه به 
روستاها و عشایر است و دوران توجه جدی تر به این اقشار 

زحمت کش فرا رسیده است. 
او اظهــار داشــت: البته توجــه کردن و ارائــه خدمات به 
روســتائیان و عشایر با شعار محقق نمی شود بلکه باید در 

عمل ثابت کنیم که به آنها توجه کرده ایم. 
وی گفت: باید یک توجه برنامه ریزی شده به روستائیان و 
عشایر استان داشته باشیم و بر همین اساس مقرر شد که 

روستاهای استان به 1۰ قسمت تقسیم شود و از ابعادی که 
بیشترین نیاز روستائیان است مورد توجه قرار گیرند. 

اســتاندار فارس، اشتغال و مسکن را دو اولویت اصلی مورد 
نیاز روستائیان و عشایر دانست و بیان کرد: اگر حتی بتوانیم 
آب، بــرق و گاز روســتاها را تامین کنیم و بــرای آنها راه 
بســازیم اما در ایجاد اشتغال و مسکن موفق نباشیم نمی 

توانیم روستائیان را تشــویق به ماندن در روستاها کنیم و 
آنها قطعا دســت به مهاجرت خواهند زد. ایمانیه افزود: در 
بحث اشــتغال با توجه به خشکسالی سال های اخیر باید 
در کنار کشــاورزی و دامداری به ایجاد شغل های دیگری 
همچون صنایع دســتی در روستاها نیز توجه کنیم تا اگر 
خشکســالی تداوم داشــت روســتائیان بتواند امرا معاش 
آبرومندانه ای داشته باشند. وی اظهار داشت: اگر از یک سو 
روستائیان را تشویق به ماندن در روستا، ازدواج و فرزندآوری 
کنیم باید در مقابل در فراهم کردن شرایط و تامین زمین 
برای ساخت مسکن آنها نیز بکوشیم. استاندار فارس افزود: 
امیدواریم که در لایجه بودجه سال 1۴۰۲ به شکل ظریفی 
بحث اختصاص زمین در روستاها به روستائیان برای ساخت 
مسکن حل و فصل شود. ایمانیه، همچنین از دستگاه های 
اجرایی استان خواســت که با ایجاد واحدها و بخش هایی 
ویژه روســتاها و عشایر، مباحث مرتبط با آنها را در تمامی 
بخش ها به شکل ویژه دنبال کنند و همچنین در ترتیبی 
اتخاذ کنند که در بودجه ســالانه سهم روستاها و عشایر از 

اعتبارات استان نیز مشخص شود. 
در این مراسم از تعدادی از بخشداران استان تقدیر شد.

استاندار فارس: اشتغال و مسکن دو اولویت اصلی عشایر و روستاییان است


